
Styrelsemöte Läckeby GoIF 2024-09-02 
 
Närvarande: Jesper W, Andreas B, Linda M, Fredrik W, Jimmy H, Anders H 
Sara W, Amanda B 
 
§1 Alla hälsades välkomna och mötet förklarades öppnat 

 
§2 Sekreterare: Jesper W, justerare: Anders H 

 
§3 Föregående protokoll: inga synpunkter 

 
§4 Invigning av rofylld plats: Kommunen har bestämt sig för 14/9 kl. 10. Kalmar Vatten öppnar 
för åtkomst till el. Läckeby GoIF fixar fika (Kalmar kommun betalar). Bygdegårdsföreningen ej 
intresserade av att delta, Hembygdsföreningen har ej svarat. Någon från landsbygdsnämnden 
kommer att tala/inviga platsen. Linda frågar om det är möjligt att skjuta på detta till den 21 
september annars får vi försöka lösa vårt deltagande den 14:e. 

 
§5 Certifiering Trygg & Säker: Vi är inbjudna till certifieringssamtal den 3 okt kl 16-18 på Kalmar 
sportcenter. Vi behöver komma igång med det kontinuerliga arbetet med dokumentet ”Gula 
linjen” samt se till att informera föräldrar och ledare om att vi är certifierade. Styrelsen 
beslutar att dedikera novembermötet till att gå igenom och uppdatera dokument och bilagor 
som hör till Gula linjen. 

 
§6 Fixardag 6 oktober kl 10:  

-Måla färdigt avbytarbås och bygga bänkar 
-Tvätta sargen runt allaktivitetsplanen och röja gräs/buskar 
-Jämna till och stödså gräsplanen (köpa jord och sand på Ekonova i Rockneby). Jimmy kollar 
upp eventuell transporthjälp. Gödning? 
-Tömma och städa kiosk, klubbhus, källare 
-Gå igenom checklistor brand och säkerhet 
-Koppla in torktumlare 
-Köra bort skräp/skrot, gammal bod 
 
§7 Status senior- och ungdomslag 2025 

-Seniorlaget blir färre och färre, Anders kan tänka sig att fortsätta men behöver avlastning. 
Anders tar ett utvärderingsmöte med laget efter säsongen och kollar intresset för att fortsätta 
nästa år. 
-P11/12 har spelat en P12-serie med inlånade spelare från P13/14. Ambitionen nästa år är att 
ha ett P12/13-lag i en 9-mot-9 serie 
 
§8 Säsongsavslutning 5 oktober kl 10. Planeras nästa styrelsemöte, kallelse skickas ASAP. 

 
§9 Möte samarbete Rockneby: vi bjuder in Rockneby den 11 november kl 19. Inför detta möte 
håller vi ett ledarmöte och kollar status för alla ungdomslag. 



 
§10 Byte inomhustider Rockneby: Förslag från Rockneby att vi får tisdagar 18:30-19:30 samt 
torsdagar 17:00-19:00. FP17/18 vill dock behålla måndagstiden 18-19 samt torsdagar 18-19. 
Vi föreslår att vi byter mån 17-18 mot tor 19-20. 

 
§11 Övriga frågor 

-Fakturor till sponsorer skall skickas ut. Linda kollar upp. 

-Cidden Cup: Andreas kan tänka sig att dra igång Cidden cup igen. Det gäller att hitta ett bra 
datum och välja åldersgrupper. 

-Sökta investeringsstöd: 10 st duschblandare för totalt 140,000:- (kräver 25% egen insats), 
pump till brunn 150,000:- från vatten- och miljönämnden, 200,000 för sprinklers från 
Kultur&Fritid (kräver 25% egen insats vilket vi kan ansöka om från RF) 

-Idrottsrabatten: ny omgång med start 1 oktober 

-Kolla om bygdepengen kan användas för att byta ut belysningen vid allaktivitetsplanen till 
LED 

-Bjuda in nya ledare till nästa styrelsemöte 

 
 

 

 

Nästa styrelsemöte: 30 september kl. 19:00 


